
 

Hej på er! 
 
Hoppas alla har haft en bra jul- och nyårsledighet. Energimyndigheten har beviljat vårt anbud för 
BeSmås koordinering och vi känner oss laddade inför att starta igång det nya året med verksamheten 
inom BeSmå.  
 
Vi har påbörjat mötesplaneringen för BeSmå de närmaste månaderna och inom kort kommer vi att 
skicka ut en doodle som vi önskar att ni svarar på så att vi kan boka vårens möten. Det första mötet 
kommer att vara gemensamt, och det senare är uppdelat på de nyproduktion respektive befintligt 
bestånd. Mötena är till för att ge uppdateringar om vårt arbete, diskutera idéer och presentera 
resultat av tidigare arbete. Vi vill också redan nu boka in ett datum för de båda grupperna tillsammans 
i augusti. Här tänker vi oss en heldag (kl. 10-16) men beroende på hur förutsättningarna ser ut när det 
närmar sig får vi återkomma om det blir ett digitalt eller fysiskt möte. 
 
Under våren planerar vi även att genomföra ett antal aktiviteter inom våra fördjupningsområden, vi 
återkommer med separata inbjudningar kring dessa. Energimyndigheten håller just nu på att planera 
årets förstudiebudget, har ni några uppslag och idéer kring frågor som behöver utredas som förstudie 
får ni gärna kontakta oss i koordineringen. Inför årets första referensgruppsmöten kommer vi också 
att genomföra en rundringning till alla medlemmar för att se särskilda intresseområden och kolla läget 
för den nya programperioden av BeSmå. 
 
Bifogat till detta mail finner ni även en kortfattad rapport om laddinfrastruktur och småhussektorn. 
Resultaten kommer att presenteras och diskuteras på nästa referensgruppsmöte. Ni får också gärna 
kika in på vår hemsida energieffektivasmahus.se. 
 
Med vänliga hälsningar,  
Agneta Persson, Hanna Westling och Sanna Börjeson 
 

https://energieffektivasmahus.se/

